
Sverresborg Hoops Basket              

STYREMØTEPROTOKOLL 

Møtet gjelder: Styremøte nr. 7/2024 i Sverresborg Hoops Basket 
Dato og tid: Onsdag 14.8.24 kl. 18.00-20.55 
Sted: Havstein Klubbhus 
  
Deltakere: Mathias Aarskog, Geir Schønberg, Guro Samanns, Hugo de la Plaza og 

Berit Hagen 
Gjest: Inger Helene Moen 
Forfall:  Marianne Krabseth 
  
Saksliste 

Sak 7.1.24 Forrige styremøteprotokoll. 

 Styreprotokoll for styremøte 12.6.2024 ble godkjent. 

Sak 7.2.24 Daglig drift.  
  

Økonomi. Regnskap juni 24 gjennomgått og godkjent. Går etter budsjett. Gjennomgang  
utestående medlemsavgift og aktivitetsavgift. Noen har sluttet og må krediteres.  
Lagkontaktene må få oversikt over utestående på sitt lag.  
Vi blir 12 deltager på Baskethelgen 2024 31.8-1.9.   
Sportslig utvalg. Orienterte om Jets Partnerskap. Treningstider for neste sesong kom fra  
NBBF Midt under møtet og et foreløpig oppsett er diskutert i Sportslig utvalg i forrige uke. 
Gutter 2005 blir seniorspillere og vi har god kontakt med de som ønsker å delta videre i  
klubben som tillitsvalgt og spillere på Hoops Elite. 
Materialforvalter. Ny kolleksjon på Hoops-Shopen må legges ut på hjemmesiden. 
Dugnader. Oppsummerte konsertdugnadene. Vi har stilt med det antall personer vi har lovet 
på alle konsertene.  
Hallvakter. Vi skal i år ha vakt 5 uker fra mandag til søndag. Deler vaktene opp på 8 lag. 
Medlemsregisteret. Blir en del inn og ut når sesongen starter.   
Arrangement. Vi har god kontroll på Kickoff 17.8-18.8 og 23.8-25.8.     
Inkluderingskomiteen. Berit Hagen er leder og Guro Samanns og Inger Helen Moen er  
medlemmer.  
  

Sak 7.3.24 Styresaker som trenger vedtak. 
       

Egenandel på Bærum Open. På grunn av økte kostnader må vi høyne egenandelen 
på denne Cupen til kr 1 800,-. 

Sak 7.4.24 Klubbutvikling. 

 Informasjons og kommunikasjon i vår klubbhåndbok ble gjennomgått og det ble enighet  
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Sverresborg Hoops Basket              
om at denne ikke trenger å endres slik klubben drives nå. Nye hjemmesider til alle de nye lagene  
må ordnes og lagkontaktene opplæres. De undersøkes om styret kan få tilgang til Spond hos 
lagene og legge alle Spond-gruppene inn i felles Hoops Spond. 

  
Sak 7.5.24 Eventuelt.  
  
 Valgkomiteen Hoops. Vi fikk et tips på møtet om et medlem som er interessert i  

å være med i styret. Vegard ble orientert. Vi kaller inn til ekstraordinært årsmøte  
onsdag 28.8 kl. 20.00 på Teams. Styret har funnet ny valgkomite og det sjekkes  
hvem som kan være leder i komiteen. 
Neste styremøte: Onsdag 4.9.24 kl 18.00 på Havstein Klubbhus. 
De innkalles til Teamsmøte med lagene tirsdag 27.8. 
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